
32 123 B Vaststelling van de begrotingsstaat van het
gemeentefonds voor het jaar 2010

VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN EN
ANTWOORDEN

Vastgesteld ... oktober 2009

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties1,
belast met het voorbereidend onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer
verslag uit te brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop
gegeven antwoorden.
Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Leerdam

Adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx
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1
Worden de maatregelen, die gemeenten in het kader van recessie-
bestrijding hebben genomen door investeringen en activiteiten in de tijd
naar voren te halen, bedreigd door de budgetreducties die het gevolg zijn
van de bestuursakkoorden?

2
Hoe hoog zou het accres van het gemeentefonds zijn geweest voor 2009,
2010 en 2011 als de oude normeringssystematiek (trap op, trap af) zou zijn
gehanteerd? En hoe hoog als de oude methode zou zijn aangehouden,
maar niet zou zijn toegepast op de € 6 miljard intensivering vanwege de
crisis?

3
Op welke thema’s verwacht de regering samenloop tussen de heroverwe-
gingsoperatie en de lopende en geplande activiteiten voor het gemeente-
fonds? Zijn er activiteiten gepland voor 2010 en 2011 die door de
heroverwegingsoperatie herzien worden? Zo ja, om welke activiteiten gaat
het?

4
Welke specifieke uitkeringen zullen in 2010 eindigen en welke zullen in de
vorm van een decentralisatieuitkering worden voortgezet?

5
Hoe zal de regering samen met de mede-overheden trachten de
doelstelling te realiseren dat het bestaande voorzieningenpakket
inderdaad tegen globaal gelijke lasten wordt geleverd?

6
Wordt ook de loon- en prijsbijstelling op de rijksbegroting niet uitgekeerd
conform het besluit om de normeringssystematiek van het gemeente- en
provinciefonds buiten werking te zetten?

7
Heeft de regering zicht op de mening van de overige partijen (VNG/IPO)
op de omvang van het gemeentefonds?

8
Wat beschouwt de regering als «slechts minimaal», nu op grond van
nieuwe bestuurlijke afspraken tussen Rijk en gemeenten in het voorjaar
(in het aanvullend beleidsakkoord) is besloten dat het gemeentefonds
minder hard zal groeien dan voorheen en dat gemeenten hun lokale
lasten niet of slechts minimaal mogen laten stijgen?

9
Is al duidelijk waar de lokale lasten gaan stijgen en hoeveel?

10
Hebben de budgetten van de decentralisatie-uitkeringen de juiste en
voldoende omvang voor een adequate uitvoering door de
medeoverheden? Over welke uitkeringen bestaat verschil van opvatting
tussen de regering en de betreffende mede-overheid?

11
Wat gebeurt er na 2011 met de overheveling van de Brede
Doeluitkeringen (BDU SIV) leefbaarheid en veiligheid, onder punten 11a
en 11b? Betekent dit dat na 2011 deze middelen uit het grote steden beleid
komen te vervallen? Wat zijn hiervan de gevolgen voor de gemeenten en
de aanpak van leefbaarheid en veiligheid? Hoe verhoudt dit zich tot de
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toezegging in de brief aan de burgemeester van Den Haag (d.d.
8 december 2008) dat de geldstromen vanuit BZK en Justitie na 2010
ongewijzigd blijven?

12
Wat is er over van de toegevoegde 150 miljoen voor veiligheid aan het
gemeentefonds, zoals afgesproken met de VNG, aangezien nog uitgegaan
is van groei van het gemeentefonds? Kan de regering een overzicht geven
van de totale middelen die de gemeenten krijgen voor de aanpak van
veiligheid voor de jaren 2010 t/m 2014?

13
Wat gebeurt er na 2012 met de Aanpak Marokkaans-Nederlandse
probleemjongeren, onder punt 16? Betekent dit dat na 2012 hiervoor geen
geld meer ter beschikking wordt gesteld aan de gemeenten? Wat zijn
hiervan de gevolgen voor de gemeenten en de aanpak van de
Marokkaans-Nederlandse probleemjongeren?

14
Hoe zal worden omgegaan met een mogelijk grotere stijging van de
producentenprijsindex, nu bij de berekening van het nominaal accres
uitgegaan is van een geschatte stijging van deze index?

15
Wanneer zal het streefaantal van 45 specifieke uitkeringen worden
bereikt? Welke acties worden ondernomen om dit te realiseren?

16
Kan de regering enkele voorbeelden geven van de variatie in de dekkings-
graad van lokale heffingen, die direct gerelateerd zijn aan de kosten voor
de betreffende voorziening of dienst, en maximaal 100% kostendekkend
mogen zijn?
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